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 Styrelseprotokoll nr: 77 

 Tid:  2022-06-08 kl. 19:00.  

Plats: Åhus hamn 

Närvarande:  Fredrik, Ludvig, Per, Thomas och Sven. 

      

1 
 
2 

VÄLKOMMEN: 
 
DAGORDNING 

Fredrik hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
 

 a) Nya frågor 
b) Godkän-

nande av 
dagord-
ningen 

 

Inga nya frågor 
Dagordningen godkändes.  

3 VAL AV JUSTERARE: 
 

Justeras av ordföranden och Thomas.  

4 FÖREGÅENDE PRO-
TOKOLL: 
 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna.  

 
5 
 
 
 

 
Skrivelser/medlems-
förslag 
 

 

Önskemål har kommit in om att skaffa två ramper till Idran. Fred-
rik lyfter frågan med kommunen om hur de ställer sig i frågan. 
Fredrik gör även en skrivelse med en förfrågan till samtliga hus-
håll i vårt område om hur de ställer sig till skateramper. 

6 EKONOMI: 
a. Balansrap-

port 
 

b. Medlems- 
situationen 

 
       c. 

  
14 400 kr har kommit in i medlemsavgifter. 
 
 
Det har kommit in ytterligare 10 sedan påminnelsen. Vi har ökat 
med 7 stycken medlemmar sedan föregående år.  
  
Vi är uppe i 72 av 100 hushåll i dagsläget 
 
 
 
 

7 
 
 
 
 
 
 

BESLUTADE MEN EJ 
GENOMFÖRDA 
PUNKTER. 
 
     a. HLR- dekaler   
      
 

 
Finns det någon punktinsats att investera i framöver? 
 
 
Endast tre har satt upp dekaler vilket kan bero på olika anledning. 
Ett förslag är att erbjuda en HLR-utbildning för de som är intresse-
rade. Thomas har via Leifs Sjukvårdskurser HB ett  
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8 

 
 
 
 
b. Informationsbla-
det 
 
c. Solceller 
      
 
 
 
 
 
 
d. Laddboxar 
 
 
 
e. Översvämningar 
 
 
 
f. Bänkar oljas? 
 
 
g. Grannsamverkan    
via coyardappen 
 
h. Utegym 
 
i. Grafitti på ställverk 
 
FRÅGOR FRÅN MED-
LEMMANA 
 

erbjudande om en HLR- utbildning på 2,5 h för 2.800kr.   
 
 
 
Fredrik letar upp och uppdaterar  
 
 
Stadsbyggnadskontoret kommer att godkänna bygglov om solcell-
ler enligt den kontakten Fredrik har haft med dem. 
Vi går ut med information om att bygglov kommer att beviljas och 
att vi fortsätter undersöka företag och offerter. Vi välkomnar 
även in om det finns befintliga offerter eller kontakter från våra 
medlemmar.   
 
 
Offert på laddbox 8 250:- från Ludvigs elkontakt Evergrens  
elektriska. Vi går ut med denna information till våra medlemmar.  
 
 
Vi informera medlemmar att stenkistor på våra tomter behöver 
underhållas då och då samt att om det uppstår översvämning på 
gatan ringa störningsjouren.   
 
Vi har beslutat att utifrån rekommendation inte olja bänkarna då 
detta kommer innebära fortsatt kontinuerligt underhåll. 
 
Vi informerar att Coyardappen finns som ett alternativ för grann-
samverkan till våra medlemmar. 
 
Fredrik fortsätter diskussionen med kommunen 
 
Fredrik gör en felanmälan 
 
Har behandlats under skrivelser.  

9 UTVÄRDERING AV 
FIXARDAGEN  
   
a. Antal deltagare? 
 
 
b. Hur gick arbetet? 
c. Trivdes medlem-
marna 

 
 
 
Ca 25 deltagare 14 hushåll. Vi fortsätter göra reklam för dessa  
dagar för att förhoppningsvis öka deltagandet.   
 
Arbetet gick bra och mattorna kom ut. 
Närvarande var nöjda och uppskattade aktiviteten samt det som 
organiserats.  
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d. Punkter till att 
göra till hösten 
 
 
 

Nytt datum nästa träff blir söndagen den 2/10. Den punkt som 
kom upp att genomföras förutom det vanlig är att frakta bort res-
ter av ramper från Idran. 

10 INVENTERING AV 
AKTUELLA ÄRENDEN 
 
a. 

 
 

 
 
 
Offerter från företag som installerar solceller. 
Lite allmänt om vad man kan tänka på gällande husen.   
Fredrik tar kontakt med RA-Byggen ang. offerter på diverse ar-
bete på våra hus. 

   

11 ÖVRIGT Inga övriga frågor 
 

13 
 
 
14 

   NÄSTA MÖTE 
 
    
AVSLUTNING 

Nästa möte planeras till den 31 augusti 2022 kl. 19.00 Åhus 
hamn 
 
Mötet avslutas.  
 

   
 

Åhus den 8 juni 2022 

 

 

……………………………………..      

 

Sven Liljedahl, Vice Sekreterare     

   

 

Justeras: 

 

 

………………………………………                ………………………………………  

     

Fredrik Åsare, Ordförande   Thomas Nolin. Vice Kassör 
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